
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 12. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 11
Vil ministeren bekræfte, at den årlige præmie pr. skole fastholdes på trods af,
at der er 104 skoler med i puljen til løft af fagligt svage elever i stedet for de
oprindelige 120 skoler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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